

Man wins RM13 million jackpot with new car number plates

KUALA LUMPUR: A 77-year-old retired carpenter won the RM13.6 million Toto 4D Jackpot 1 on May 3 by betting on the registration numbers of new cars bought by his two sons.

When collecting his winnings, the winner from Kuala Lumpur told STM Lottery Sdn Bhd that he never missed playing Toto games, although his friends often laughed at him for

“wasting his money”.

“My friends always said I was playing a game that I won't win. But to me, I have never missed a single draw because I feel that as long as I play, I stand a chance to win.

“True enough, I have finally won the jackpot by spending only RM2 per draw,” he said, adding that he was now having the last laugh.

He said he would always bet on his

children's car registration numbers but he did not win anything until his two sons each bought a new car recently.

“I won because of their new cars, with the registration numbers 2425 and 2085. This pair of numbers has brought me luck.”

His RM2 ticket won him RM13,581,288.80, and he said he plans to share the winnings with his two sons.

兒子新車牌擊中多多積寶 退休木匠抱走1358萬

(吉隆坡11日讯) 退休木匠凭借儿子们的车牌号码，喜赢总值近1360万令吉多多积宝巨奖。

这名77岁的已退休木匠，就凭儿子们新买的轿车车牌号码，在2023年5月3日击中多多万字积宝首奖，开心抱走巨额奖金。

来自吉隆坡的赢家前来兑领奖金时告诉多多博彩，尽管朋友们过去常常调侃他浪费钱，但他从未错过任何1个多多开彩期。

從沒錯過開彩期

“我朋友们总是说我在玩一场赢不了的游戏，但对我来说，我从来没有错过任何一个多多开彩期，因我认为只要有投注号码，就有赢奖的机会。

“果然，我只花费了2令吉就幸运击中积宝奖项。”

这名赢家说，他向来都会不时投注孩子们的车牌号码，不过他不曾中奖；直至最近2个

儿子都换了新车，他才凭新车的车牌号码幸运赢得巨奖。

“我是凭他们的新车车牌号码，2425及2085而中奖。这对新号码组合确实让我财运亨通。”

他仅仅花费了2令吉，即幸运抱走总值1358万1288令吉80仙的奖金，而他会与带财的儿子们分享这笔奖金。